

TAX INVOICE

Consignor Name & Address	Invoice No	ABB11490	Origin	DUBAI			
NEHA RUDRA SINGH BUR DUBAI DUBAI +91 8454934690	Date	26/10/2025	Destination	INDIA			
	Shipment Type	INDIAN AIR SHIPMENTS	Freight Charges	180.00			
	Service	Air Cargo India	AWB Charges	0.00			
Consignee Name & Address	Total Weight	10.00	Other Charges	0.00			
VIJAYALAXMI BHAV RESIDENCY, BUILDING NO-11, FLAT NO-301, NEAR DATTA MANTIR, KASHELI TOLL NAKA 421302 THANE MAHARASHTRA INDIA +91 9619578347	No of Packages	1	Insurance	0.00			
	Currency	AED	Discount	0.00			
	Payment	CASH	Vat 5 %	0.00			
	Received	180.00					
	Balance	0.00	Net Total	180.00			
Weight Details	10.000						
SI No	Goods Description	Pcs	Value	SI No	GoodsDesc	Pcs	Value
1	TOOTH BRUSH SET	1	0.00	2	ROPE	1	0.00
3	PERFUME	2	0.00	4	BODY LOTION	1	0.00
5	T.SHIRT	3	0.00	6	JEANS PAND	2	0.00
7	USED CLOTHES	15	0.00	8	NOODLES	1	0.00

Remarks

Net Charges	AED ONE HUNDRED EIGHTY ONLY.	180.00
--------------------	-------------------------------------	---------------

لن يتم قبول أي شكاوى بعد 5 أيام من تاريخ الفاتورة. يعتمد وقت التسليم دائمًا على إجراءات التخلص الجمركي. لا يوجد ضمان للأدوات الزجاجية والالكترونية والسائلة. لا يُسمح بالأشياء الثمينة مثل الذهب والفضة والمعادن. لا يُسمح بالأشياء المحظورة أو المقيدة مثل المخدرات والعقاقير الفووية والأسلحة والذخيرة وما إلى ذلك. يرجى التأكيد من وزن طردك وقت الاستلام. إذا لم يكن الطرد موزنًا، فإن الحد الأقصى لمبلغ التعويض يقتصر على 100 دولار أمريكي لكل شحنة في حالة فقد الطرد أو تسلیمه بشكل خاطئ. في حالة عدم تخليص الشحنة وإعادتها وفقًا لقواعد الجمارك في بلد المقصود بعد الشحن، سيتم فرض رسوم الإرجاع والرسوم على العميل وفقًا لفاتورة من الناقل. لن تكون الشركة مسؤولة عن أي دفعات يقع بها المرسل إليه دون علمنا للشحنات الدولية الأخرى، يتتحمل المرسل إليه الرسوم الإضافية، مثل الرسوم المترتبة، رسوم تأخير المستودعات، رسوم الوزن الزائد، وغيرها.

ملاحظة: وفقًا لقواعد الجمارك المعمدة في الولايات المتحدة الأمريكية، اعتبارًا من 29 أغسطس 2025، تم تغيير معدلات الرسوم الجمركية. تشمل رسومنا رسوم الشحن فقط. يجب على المرسل إليه دفع كامل مبلغ الرسوم الجمركية.

Terms and Condition : Any complaints would not be accepted after 5 days from the date of invoice. Delivery time will always be depended upon the Customs clearance procedures. No guarantee for glassware, electronic and liquid items. Valuable items such as Gold, Silver, Currencies are not allowed. Banned or restricted items such as Narcotics, Strong drugs, Weapons & Ammunition etc. are not allowed. Please ensure your parcel weight at the time of receipt itself. If parcel is not insured, maximum compensation amount is limited to USD 100 per shipment in case the parcel is lost or misdelivered. In case the shipment is not cleared and returned according to the Customs rules of destination country after forwarding, return charges and duty would be levied to the Customer as per the bill from the Carrier. Company will not be responsible for any payment made by consignee without our knowledge for Indian shipments. For other international shipments, the consignee would be responsible for the additional charges like customs duty, warehouse demurrage charges, over weight charges etc.

NB: As per the revised Customs rules in USA with effect from 29th August 2025, the duty rates have been changed. Our charges include freight charges only. All the duty amount must be paid by the Consignee.

BANK DETAILS

BANK NAME	ADCB	A/C HOLDER NAME	AIRBEST EXPRESS CARGO LLC
ACCOUNT NUMBER	11835377820001	SWIFT CODE	ADCBAAEA
IBAN NO	AE370030011835377820001	BRANCH	IBD-AL RIGGAH ROAD BR